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Betaling af kontingent for året 2009
Dette nummer af Garbogård Nyt er vedlagt indbetalingskortet for 2009

Kontingentet er uændret 1.200 kr. pr. parcel.

Datoen for rettidig indbetaling er den 29. maj 2009.

Husk at skrive tydeligt navn og adresse på giro-indbetalingskortet.

Hvis netbank anvendes, angiv da venligst adresse i meddelelsesfeltet.

Arbejdsgruppe om eget fibernet i Garbogård
På generalforsamlingen blev det besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe der skal se på muligheden
og prisen for at lægge tomme trækrør i vejene når DONG alligevel lægger elledningerne i jorden
inden for den nærmeste årrække.

Arbejdsgruppen fremlægger deres resultat på næste års generalforsamling.

Interesserede kan henvende sig til Tonny Fulton, Gulnarevej 9 telefon 23 30 68 29 eller e-mail
Tonny.Fulton@hotmail.com
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Arbejdslørdag den 24. oktober 2009 kl. 9 - 16
På arbejdslørdagen den 28. marts i år blev der igen ydet en meget flot indsats fra de fremmødte
medlemmer. Ud over at der blev fældet træer og ryddet op, havde de der deltog også en hyggelig
dag med socialt samvær med andre medlemmer fra vores område.

Bestyrelsen har allerede nu fastsat datoen for næste arbejdslørdag til lørdag den 24. oktober.

Sæt allerede nu kryds i kalenderen, og mød op til en hyggelig og produktiv dag, hvor mad og
drikkevarer bliver serveret.

Der kommer en særskilt invitation når vi kommer nærmere arbejdslørdagen.

Giv en hjælpende hånd med vejskilte m.v.
Det må være i alles interesse, at vores dejlige område ser pænt ud. Derfor vil bestyrelsen appellere
til, at den enkelte grundejer giver en hjælpende hånd også selvom det sker uden for parcellens af-
grænsning. 

Brynhildvej  benyttes meget af unge mennesker på vej hjem fra byens liv og i deres opløftede
stemning er det sket nogle gange, at vejskiltet på Bentevej er hevet op og smidt længere nede af
vejen, ligesom Amalievejskiltet er blevet knækket over. Det har været glædeligt at se, at grunde-
jerne selv har bragt skiltene på plads igen. Tak for det. 

Flere af vores skilte er meget beskidte og vejnavnet falmet. Det vil spare penge, hvis vejens bebo-
ere selv rengør skiltene og giver dem lidt sort maling på teksten, frem for vi skal have et firma til
at gøre det. 

De trekantede hjørnebede skal have fat………
Vores nyetablerede hjørnebede har det mildest talt ikke godt mange steder. (Se referatet fra gene-
ralforsamlingen).

Og det er nu op til gartneren, der plantede bedene, at få dette bragt i orden. Men her kan vi også
godt selv hjælpe lidt til ved bl.a. at fjerne ukrudtet, indtil planterne vokser sig store og tætte. Men
lad nu være med at bruge ukrudtsmidler. Gartneren har konstateret, at der få steder er brugt ro-
und-up, hvilket har ødelagt planterne. Lidt lugning og nogle spande vand vil gavne bedene meget.

Indførelse af telefontid til bestyrelsen – hverdage mellem kl. 16 og 20
Bestyrelsen har besluttet at indføre telefontid og henstiller til at medlemmer der skal kontakte be-
styrelsen ringer på hverdage mellem kl. 16 og kl. 20. Du kan også sende en mail.

Får du en telefonsvarer, så læg en besked og dit opkald vil blive besvaret hurtigst muligt. 

Telefonliste
Bestyrelsen har konstitueret sig således:

Formand Frank Høg Ingridvej 5 50 59 61 97 queball50@hotmail.com

Næstformand Irene Valkonen Doravej 10 47 17 10 29 valkonen@mail.dk

Kasserer Helge Sander Amalievej 4 47 10 79 38 jettehelge@mail.dk

Sekretær Peter Cowland Valborgvej 11 47 17 02 14 cowland@email.dk

Medlem Niels Corfitz Agnetevej 2 47 10 76 22 ncorfitz@mail.tele.dk

Har du spørgsmål eller kommentarer til bestyrelsen, er du velkommen til at kontakte en af os.


